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Culture and Customs of Indonesia 
Author: Jill Forshee 

Call number: 959.8 FOR 

Examines the land, people, history, religion, art, housing, cuisine and traditional 
dress, marriage and courtship rituals, festivals, social customs, and other facets 
of life in Indonesia.  

Culture and Customs of Sweden 
Author: Byron J. Nordstrom 

Call number: 948.5 NOR 

Offers an overview of the culture and customs of Sweden, discussing the 
country's land, people and history, religion, social structure, holidays and 
customs, leisure, literature, performing arts and art, architecture and design. 

  Library CollecƟon (Secondary SecƟon) 

《香港的顏色 南亞裔 : 歷史, 文化, 傳略, 美食, 購物》 

作者：馬克‧奧尼爾 

索書號： 305.89 ONE 

本書介紹香港南亞人的歷史、宗教、傳統、習俗和經歷。還描述了他們售賣的商

品和提供的食物。這本書能給讀者(香港居民和遊客)一些啟發，開闊視野，並親

身體會他們周遭豐富的多元文化。這座城市屬於來自不同多元背景的人們。 

《走看東西 : 在牛津的文化筆記》 

作者：張寶華 

索書號： 306 ZHA 

有關東西文化的問題與反思！外國人如何看待中國的「崛起」？「擁抱不同」的

真締是甚麼？伊斯蘭文化究竟是怎樣的？面對不同文化的衝擊，我們該如何培育

下一代？中、英兩國的輝煌歷史，如何影響她們今天的發展？  

Culture and Customs of Mexico 
Author: Peter Standish and Steven M. Bell 

Call number: 972 STA 

Provides an overview of the history and culture of Mexico, featuring discussion 
of the country's religion, social life, leisure and food, media and cinema, 
performing and visual arts, and literature.  


